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Защо говорим за това?

Ние всички много обичаме коледни календари. И тези с шоколадчета. И тези с интересни задачки. И тези с подаръчета. Всички!

И затова решихме да направим коледен календар с малки въпроси и отговори. Надяваме се да ти се усладят!

Някои преподаватели по маркетинг толкова се интересуват от този въпрос, че дори провеждат свои експерименти. Например, професор Даниел
Хауърд от университета в Далас. Той потвърдил с опити, че точно разопаковането на подаръци предизвиква щастие у хората. Затова се радваме
повече на опаковани неща.
 
Хората са започнали да опаковат подаръци още от древността. Доказано е, че веднага след изобретяването на хартията в Китай (II век пр.н.е.) са се
появили и опакованите в хартия подаръци.

Днес обаче знаем, че твърде многото опаковки вредят на природата. Затова можем да доставим радост на другите, като разкрасим подаръците по-
екологично. Например в някакви кутийки, които са ни останали от нещо друго. Или да ги увием във вече изписани листове, но ги разкрасим с рисунки.
Така можем да доставим радост на близките ни, но и да пазим околната среда.
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